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Innledning. 

Saltdal Eldreråd (2019-2023). hadde sitt første, og konstituerende møte, 16 desember 2019. 

Eldrerådet er valgt av Kommunestyret, etter Kommuneloven, og består av: 

Representanter foreslått av pensjonistforeninger: 

Christian Næstby 

May Anne Bjørnstrøm 

Rigmor Håkonsen 

Lindis Pettersen 

Jan Erling Håkonsen 

Politiske representanter: 

Tora Wårheim Johansen  

Tone Eldøen  

I det konstituerende møtet, ble Jan Erling Håkonsen valgt til leder, og Christian Næstby valgt til 

nestleder.  

Saltdal Eldreråd har behandlet 5 saker i 2019. I 2020 er det behandlet 27 politiske saker og 23 

referatsaker.  

I 2020 har Eldrerådet avholdt 5 møter, hvorav 1 digitalt møte på Teams, og et møte i 

hovedbygningen på Vensmoen. Planlagt møte i april ble avlyst på grunn av Korona restriksjoner.  

Generelt. 

Saltdal Eldreråd hadde gode ambisjoner ved inngangen til dette året. Men i likhet med alt annet, ble 

aktiviteten rammet av Korona Pandemien. Alle nyvalgte Eldreråd skal få opplæring i regi av fylket. 

Det ble tidlig klart at denne måtte avlyses. Opplæringskonferansen ble imidlertid avviklet digitalt over 

tre dager i mai. Dessverre resulterte dette i et ganske redusert deltagerantall. 

Saltdal Eldreråd opprettet en intern gruppe på Facebook, for å sikre så god kontakt og informasjon 

som mulig, gjennom en vanskelig tid. Gruppa inkluderer også varamedlemmer.  

Vi kan konkludere med at behovet for digital kompetanse er noe vi bør ha fokus på fremover. Ikke 

minst sett i lys den enorme utviklingen det har vært på dette området dette året. Verden blir neppe 

den samme etter Pandemien, så opplæring vil være en viktig faktor for å begrense utenforskap og 

ensomhet. 

Uttalelser, innspill og engasjement i perioden. 



Møteplanen for Eldrerådet har vært utfordrende, ikke bare på grunn av Pandemien. Av flere årsaker, 

ble møtene plassert for nært opp til møter i Formannskap og Kommunestyre. Dette er det tatt høyde 

for i møteplan for 2021. Likevel har Eldrerådet fått gitt noen innspill og uttalelser. Eldrerådet har, 

etter beste evne, prøvd å engasjere seg på flere områder, i denne krevende tiden: 

1. Det er gitt uttalelse til Folkehelseplanen for 2020 – 2023. 

2. Det er tatt initiativ til opprettelse av et Brukerråd innen Velferdsteknologi. Dette er ikke 

etablert, men i stedet har Eldrerådet fått en fast representant i Styringsgruppa for 

Velferdsteknologi. 

3. Det er gitt uttalelse til Skolestrukturen innen videregående skole i fylket. Denne ble innbakt i 

Kommunens offisielle uttalelse. 

4. Eldrerådet har tatt initiativ til å etablere en digital plattform for hele kommunen. I den 

forbindelse, ble det avviklet en demonstrasjon over nett av «Friskus». Motivet er å gjøre det 

enklere å finne frem i alt av aktivitet i kommunen, også knyttet opp mot frivillighet. 

5. Det er gitt innspill på statusrapport om Folkehelsa i Saltdal. 

6. Det er gitt uttalelse til Strategiplan 2020 – 2030, Helse, Omsorg og Sosiale tjenester. I den 

forbindelsen takker vi for godt samarbeid med avdeling Helse og Omsorg. 

7. Eldrerådet deltok på Fylkesmannens (Statsforvalterens) høstkonferanse, som i sin helhet ble 

viet reformen fra 2018 «Leve Hele Livet». Dessverre er denne reformen ennå ikke behandlet i 

Kommunestyret. Avdelingsdirektør innen Helse og Omsorg, har derimot tatt initiativ til en 

bredt sammensatt Inspirasjonssamling. Forhåpentligvis blir den gjennomført våren 2021. 

8. Eldrerådet har vært representert i en arbeidsgruppe i regi av Kulturkontoret, som har utredet 

endringer av 17 mai feiringen på Rognan. Arbeidsgruppa har nå gitt sin anbefaling. 

9. Eldrerådet har etterspurt og fått informasjon om status innen aktivitet for beboere på 

Sykehjemmet i Koronatiden.  

10. Eldrerådet har fått en god gjennomgang av Salten Brann, med tema «Trygg Hjemme». 

11. Det ble gitt en uttalelse/innspill til Kommunestyrets behandling av budsjett/økonomiplanen. 

12. Eldrerådet fikk innpass i Kommunestyret sitt møte den 17 desember 2020. I hovedsak ble det 

lagt vekt på «Leve hele livet» og Velferdsteknologi. 

13. Pensjonistforbundet har i samarbeid med Smart Care Cluster, avviklet en rekke nyttige 

Webinarer gjennom året. Dette har det vært informert om i vår Facebook gruppe, både i 

forkant og etterkant.  

14. Deltagelse i fylkeskommunalt klimaråd for utarbeidelse av Regional klimaplan 

 

Saltdal Eldreråd takker for svært god oppfølging og support fra sin sekretær, Anita Paulsen.  

Eldrerådet håper på et godt samarbeid med både administrasjon og politikere fremover, kanskje i 

særlig grad med fokus på «Leve Hele Livet». 

 

Rognan 16. april 2021 

Saltdal Eldreråd 


